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Protokół Nr XXXVIII/21  

z dnia 25 listopada 2021 r. 

 

z sesji Rady Gminy Dobromierz odbytej w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury, 

Sportu i Rekreacji w Dobromierzu, pod przewodnictwem Piotra Ruska – przewodniczącego 

Rady.   

 

Sesja Rady rozpoczęła się o godz. 17.00 i trwała do godz. 17.50. 

  

W sesji uczestniczyło 15 radnych, wójt Jerzy Ulbin, zastępca wójta Edward Krumplewski, 

sekretarz Monika Borysewicz, skarbnik Barbara Zapała, sołtysi, kierownicy i dyrektorzy 

jednostek organizacyjnych gminy.  

 

Listy obecności stanowią zał. nr 1 i 2 do protokołu.  

 

Ad.-1/2. 

Przewodniczący Rady Piotr Rusek otworzył obrady XXXVIII sesji Rady Gminy Dobromierz. 

Na podstawie listy obecności stwierdził quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Przywitał radnych, kierowników i dyrektorów jednostek organizacyjnych gminy.  

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają uwagi do porządku obrad?   

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono.    

  

Porządek obrad został przyjęty w głosowaniu: 15 radnych za. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dobromierz na rok 2021. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej od Gminy Świdnica. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy 

Dobromierz z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2022 rok. 

9. Interpelacje i wnioski radnych. 

10. Wolne wnioski, zapytania, informacje. 

11. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.-3. 

Przewodniczący Rady Piotr Rusek poinformował, że protokół z obrad z XXXVII sesji został 

wyłożony do wglądu w Biurze Rady, nie wniesiono do niego żadnych uwag.  

Zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu?  

Uwag nie zgłoszono.  

Stwierdził, iż protokół został przyjęty przez aklamację. 

 

Ad.-4.  

- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedłożonego 

sprawozdania z pracy Wójta w okresie międzysesyjnym?  

- wójt Jerzy Ulbin poinformował, że zakończono inwestycje obejmującą budowę kanalizacji 

sanitarnej w Aglomeracji Gniewków i otrzymaliśmy płatność końcową. Jesteśmy również na 
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etapie końcowego rozliczenia inwestycji obejmującej budowę oczyszczalni ścieków w 

Czernicy. 

 

Ad. -5. 

- skarbnik Barbara Zapała przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku 

od nieruchomości. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

 

- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 

projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono. 

 

- przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

ustalenia stawek podatku od nieruchomości w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

- przewodnicząca Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Otylia Sieczka 

poinformowała, że kierowana przez nią komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXXVIII/226/21 w sprawie ustalenia stawek podatku od 

nieruchomości, głosowało: 15 radnych za. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-6.  

- skarbnik Barbara Zapała przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Dobromierz na rok 2021. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

 

- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 

projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono. 

 

- przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Dobromierz na rok 2021 w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXXVIII/227/21 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Dobromierz na rok 2021, głosowało: 15 radnych za. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-7.  

- sekretarz Monika Borysewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy 

rzeczowej od Gminy Świdnica. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

 

- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 

projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono. 
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- przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia pomocy rzeczowej od Gminy Świdnica w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

- przewodniczący Komisji Socjalnej Michał Sadowski poinformował, że kierowana przez 

niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy 

rzeczowej od Gminy Świdnica w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXXVIII/228/21 w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej od 

Gminy Świdnica, głosowało: 15 radnych za. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-8.  

- sekretarz Monika Borysewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

Współpracy Gminy Dobromierz z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2022 rok. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

 

- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 

projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono. 

 

- przewodniczący Komisji Socjalnej Michał Sadowski poinformował, że kierowana przez 

niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

Współpracy Gminy Dobromierz z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2022 rok w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXXVIII/229/21 w sprawie przyjęcia Programu Współpracy 

Gminy Dobromierz z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2022 rok, głosowało: 15 radnych za. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-9. 

Interpelacji i wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad.-10. 

- przewodniczący Rady Piotr Rusek poinformował, że radni otrzymali informacje z Urzędu 

Skarbowego dotyczące analizy oświadczeń majątkowych. Ze względu na tajemnicę skarbową 

informacje zostały przekazane indywidualnie w zamkniętych kopertach. 

 

Ad.-11. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, przewodniczący Rady ogłosił zamknięcie 

obrad XXXVIII sesji Rady Gminy Dobromierz.   

 

         
Protokolant: Monika Skowron  

Obsługa prawna: radca prawny Mariusz Starke 

 

 Przewodniczący Rady 

 (-) Piotr Rusek 


